
Interpellation – Topp 100 i näringslivsrankningen 

Majoriteten talar sig varm om att näringslivet ska växa och bemötas med effektivitet och 

bra service från kommunen. Samtidigt väljer man att ha målet om att vara topp 100 i 

någon oidentifierad näringslivsrankning. Av Sveriges 290 kommuner ska det alltså vara 

acceptabelt för Gävle att placera sig strax över mitten. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Åsa Wiklund Lång (S): 

- Vilken näringslivsrankning är det Gävle kommun ska vara topp 100 i? 

- Varför har man satt upp målet om just topp 100 i näringslivsrankningen? 

- Anser majoriteten att plats nummer 100 av 290 kommuner är en acceptabel 

placering för Sveriges 17:e största kommun sett till invånare? 
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